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Art 44 vragen Windmolenpark Greenport Venlo 
 
 
 
 
Venlo, 30 juni 2023 
 
 
Geacht College 
 
 
In dagblad de Limburger van 24 juni 2023 staat een artikel geschreven over Windturbinepark 
Greenport Venlo. Omwonenden maken zich blijkbaar nog altijd zorgen over de gemaakte afspraken 
over dit windturbinepark. De PVV was en is nog altijd geen voorstander van dit windturbinepark en 
we volgen deze projecten op de voet. Na het lezen van het krantenartikel zijn er bij onze fractie ook 
weer de nodige vragen. 
 
 
Tegen deze achtergrond stelt onze fractie dan ook de volgende vragen aan het college:  
 

1. Welke afspraken zijn er exact gemaakt met de omwonenden? 
 

2. Klopt het dat de omwonenden 2 jaar lang klachten van overlast kunnen melden? Zo nee, 
waarom niet? 
 

3. Welke klachten zijn er momenteel al bekend bij de gemeente ? 
 

4. In het krantenartikel staat omschreven dat het park maar op 60% van zijn vermogen draait 
i.v.m. trillingen, klopt dit en wie heeft deze beslissing gemaakt? 

 
Afgesproken is dat de omwonenden de komende twee jaar de tijd krijgen om te beoordelen of de 
overlast zo groot is dat ze gebruik willen maken van een uitkoopregeling. Echter draait het 
windturbinepark nu maar op 60% van het vermogen i.v.m. trillingen. De omwonenden kunnen nu 
nog helemaal niet beoordelen hoe groot de overlast is. 
 



 

 

5. Is het college het met de PVV eens dat de omwonenden nog geen totaal zicht hebben op de 
(totale) overlast nu het windturbinepark niet op volledige capaciteit draait? Zo nee, waarom 
niet? 

6. Is het College het met de PVV eens dat de overeengekomen 2 jaar ter beoordeling/bezwaar, 
onvoldoende is nu het windturbinepark niet op volledige capaciteit draait? Zo nee, waarom 
niet? 

7. Is het College bereidt om de 2 jaar bezwaar periode te verruimen, totdat het 
windturbinepark haar volledige capaciteit heeft kunnen bereiken gedurende een redelijke en 
billijke periode? Zo nee, waarom niet? 

8. Is het College bereid om naar aanleiding van het onderzoek naar de gezondheidseffecten van 
een windturbine stelling en actie nemen voor/tegen het windturbinepark? Zo nee, waarom 
niet? 

 
 
Vertrouwend op een beantwoording van deze vragen binnen de geldende termijn, 
 
 
 
Namens de PVV-fractie venlo 
 
 
Denis Donders  
 
 

 

 

 

 


